
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/24-01/7 

URBROJ: 2182-10-01-24-2 

Knin,  19. rujna 2024.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 37. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 19. rujna 2024. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s početkom  

u 16:35 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Tomislav Čolak 

4. Ante Dujić 

5. Veselin Đujić 

6. Nino Grabić  

7. Davor Ilić 

8. Mario Krišto 

9. Slavko Krvavica 

10. Ana Marić 

11. Spomenka Martić 

12. Dragan Miličević 

13. Goran Mrnjavac 

14. Vedrana Požar 

15. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 36. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno 

usvojen.  

 

 



 2 

Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

 

D N E V N I      R E D 

 

       1.  Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu Kninskog muzeja  

Knin 

 (Izvjestitelj: Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin)   

       2.  Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva  

            na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

      3.  Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području  

           Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i     

                         društvene djelatnosti) 

      4.  Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja na području Grada  

           Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

5. Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području 

Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                          društvene djelatnosti) 

6. Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa Općih javnih potreba u predškolskom 

odgoju, školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za period siječanj – 

lipanj 2024. godine 

             (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

7. Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera na području Grada 

Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

8. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za period 01.01.-30.06. 2024. godine 

           (Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

9. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina za razdoblje siječanj – lipanj 2024.   

godine 

           (Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

10. Prijedlog I. izmjene Programa javnih potreba udruga civilnog društva na području 

Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                                    društvene djelatnosti) 

11. Prijedlog I. izmjene Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Knina za 

2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                                    društvene djelatnosti) 

12. Prijedlog I. izmjene Programa socijalnih davanja na području Grada Knina za 2024. 

godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                                društvene djelatnosti) 
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13. Prijedlog I. izmjena Programa javnih potreba u sportu na području Grada Knina za 

2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                                   društvene djelatnosti) 

14. Prijedlog I. izmjene Programa općih javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu i 

visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                                    društvene djelatnosti) 

15. Prijedlog II. izmjene Programa demografskih mjera na području Grada Knina za 

2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

16. Prijedlog Izmjena Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Knina za 2024. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

17. Prijedlog Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                                  imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

18. Prijedlog III. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

            (Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

19. Prijedlog Odluke o imenovanju Parka Janka Bobetka 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

20. Prijedlog Odluke o imenovanju Parka Slobodana Langa 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

21. Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Knina za 2023. 

godinu 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

22. Vijećnička pitanja 

___________________________________________ 

 

 

 

 

Točka 1. 

Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama  

Pravilnika o radu Kninskog muzeja Knin 

 

Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin je rekao da je zadnjim izmjenama i dopunama 

Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada muzeja, ustrojeno novo radno mjesto i to stručni 

suradnik za opće poslove, marketing i odnose s javnošću, za koje je potrebno definirati stručnu 

spremu i platni koeficijent, što se i predlaže ovim prijedlogom Pravilnika.   

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prethodna suglasnost na Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu 

Kninskog muzeja Knina dana je većinom glasova, 9 „za“, 1 „protiv“ (Čolak), i 5 „suzdržanih“ 

(Klub vijećnika HDZ-a, Požar), i sastavni je dio Zapisnika. 
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Točka 2. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva 

na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

            Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva na 

području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine usvojeno je većinom glasova, 8 

„za“, 1 „protiv“ (Čolak), i 6 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Požar, Mrnjavac), što je 

utvrđeno Zaključkom, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 3. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi  

na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

            Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Grada 

Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine usvojeno je većinom glasova, 8 „za“ i 7 

„suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Požar, Mrnjavac, Čolak), što je utvrđeno Zaključkom, koji je 

zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 4. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja  

na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

            Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja na području Grada Knina za 

period siječanj – lipanj 2024. godine usvojeno je većinom glasova, 8 „za“ i 7 „suzdržanih“ (Klub 

vijećnika HDZ-a, Požar, Mrnjavac, Čolak), što je utvrđeno Zaključkom, koji je zajedno s 

Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

Točka 5. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu  

na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

            Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Grada 

Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine usvojeno je većinom glasova, 8 „za“, 1 „protiv“ 

(Požar) i 6 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Mrnjavac, Čolak), što je utvrđeno Zaključkom, 

koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           
 

 

Točka 6. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa općih javnih potreba u  

predškolskom odgoju, školstvu i visokom obrazovanju na području  

Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

            Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa općih javnih potreba u predškolskom odgoju, 

školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

usvojeno je većinom glasova, 9 „za“ i 6 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Mrnjavac, Čolak), 

što je utvrđeno Zaključkom, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 7. 

Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera na području  

Grada Knina za period siječanj – lipanj 2024. godine 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Mario Krišto je podsjetio da je i ranije u dva navrata predlagao povećanje 

jednokratne naknade za rođenje djeteta te je naglasio da je potrebno iznaći sredstva za isto. 

            Polugodišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera na području Grada Knina 

za period siječanj – lipanj 2024. godine usvojeno je većinom glasova, 9 „za“ i 6 „suzdržanih“ 

(Klub vijećnika HDZ-a, Mrnjavac, Čolak), što je utvrđeno Zaključkom, koji je zajedno s Izvješćem 

sastavni dio Zapisnika.           

 

Točka 8. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za period 1.1. - 30.6. 2024. godine 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za programe 

Europske unije, gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu 

potraživanja je pojasnila prihode i rashode Grada Knina te je konstatirala da je u predmetnom 

razdoblju Grad Knin ostvario višak prihoda od preko 443 tisuće eura te je u nastavku pojasnila 

izvršenje pojedinih stavki.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na Izvješće. 

Ana Marić, potpredsjednica Gradskog vijeće Grada Knina je pitala zašto su prihodi od 

poreza, u odnosu na prethodnu godinu, manji za 777.000 eura.   
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Viša savjetnica Romana Stanić je pojasnila da su se prema uputama Ministarstva financija 

mijenjali prihodi ostvareni od poreza odnosno od fiskalnih izravnanja i da su ranije isti bili 

prikazani na razredu 61, a da se sada nalaze na razredu 63. 

            Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za period 1.1.- 30.6. 2024. godine usvojen je 

većinom glasova, 8 „za“, 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a, Čolak) i 2 „suzdržanih“ (Požar, 

Mrnjavac), što je utvrđeno Zaključkom, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.          

 

 

Točka 9. 

Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina za razdoblje  

siječanj – lipanj 2024. godine 

 

Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) naveo je 

najvažnije poslove i aktivnosti koje su obavljala tri upravna odjela Grada Knina kao i 

infrastrukturne projekte koji su se odvijali u predmetnom razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnica Vedrana Požar je pitala kada će biti završen novi vrtić, a gradonačelnik je rekao 

da se završetak istog očekuje kroz koji mjesec i da su radovi produženi jer se mora raditi nova 

ploča, što je zahtijevalo izmjenu glavnog projekta i ishođenje dozvole za tu izmjenu.  

Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina za razdoblje siječanj-lipanj 2024. godine 

usvojeno je većinom glasova, 9 „za“, 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a, Čolak) i 1 „suzdržan“, 

(Mrnjavac), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 10. 

Prijedlog I. izmjene Programa javnih potreba udruga civilnog društva  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa javnih potreba udruga civilnog društva na 

području Grada Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 9 „za“ i 6 „suzdržanih“ (Klub 

vijećnika HDZ-a, Požar, Čolak) i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 11. 

Prijedlog I. izmjene Programa javnih potreba u kulturi na području  

Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa javnih potreba u kulturi na području Grada 

Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 8 „za“, 1 „protiv“ (Mrnjavac) i 6 „suzdržanih“ 

(Klub vijećnika HDZ-a, Požar, Čolak), i sastavni su dio Zapisnika.           
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Točka 12. 

Prijedlog I. izmjene Programa socijalnih davanja na području 

 Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa socijalnih davanja na području Grada 

Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 8 „za“ i 7 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, 

Požar, Mrnjavac, Čolak), i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 13. 

Prijedlog I. izmjena Programa javnih potreba u sportu na području  

Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa javnih potreba u sportu na području Grada 

Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 9 „za“, 1 „protiv“ (Požar) i 5 „suzdržanih“ 

(Klub vijećnika HDZ-a, Čolak), i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

Točka 14. 

Prijedlog I. izmjene Programa općih javnih potreba u predškolskom odgoju,  

školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa općih javnih potreba u predškolskom 

odgoju, školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2024. godinu donesene 

većinom glasova, 8 „za“ i 7 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Požar, Mrnjavac, Čolak),  i 

sastavni su dio Zapisnika.           

 

Točka 15. 

Prijedlog II. izmjene Programa demografskih mjera na  

području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti navela je i pojasnila predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su I. izmjene Programa demografskih mjera na području Grada 

Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 8 „za“, 2 „protiv“ (Požar, Mrnjavac) i 5 

„suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Čolak), i sastavni su dio Zapisnika.           
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Točka 16. 

Prijedlog Izmjena Programa građenja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je i pojasnio predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Ante Dujić je pitao na što su utrošena kreditna sredstva predviđena za projekt 

Gundulićeve ulice, a viša savjetnica Romana Stanić je odgovorila da će se sredstva prenijeti u 

2025. godinu i da će biti utrošena za istu namjenu. 

Vijećnik Nino Grabić je pitao zašto se dizao kredit ako se ne može realizirati projekt i zašto 

plaćamo kamate banci, a pročelnik Ivica Brčina je pojasnio da kredit nije dizan za jedan projekt, 

nego za više njih zajedno, uz prethodno pribavljenu suglasnost Ministarstva financija te je dodao 

da nitko nije očekivao da će se situacija oko rješavanja imovinsko pravnih odnosa zakomplicirati.  

Prijedlog je prihvaćen te su Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Grada Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 8 „za“, 2 „protiv“ (Požar, 

Čolak) i 5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Mrnjavac), i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

 

Točka 17. 

Prijedlog Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2024. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je i pojasnio predložene izmjene Programa.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost te Odbor 

za financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te su Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Grada Knina za 2024. godinu donesene većinom glasova, 8 „za“, 2 „protiv“ (Požar, 

Čolak) i 5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a, Mrnjavac), i sastavni su dio Zapisnika.           

 

 

 

Točka 18. 

Prijedlog III. izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

 

Romana Stanić, viša stručna suradnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za 

programe EU, gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu 

potraživanja je rekla da trenutno prihodi iznose 16.021.518,75 eura, a rashodi 13.700.205,99 eura 

te je ukratko pojasnila na što se odnose predložene izmjene i dopune Proračuna.    

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Ante Dujić je tražio pojašnjenje povećanja stavke Zipline za iznos od 57.404 eura, 

a viša savjetnica Romana Stanić je rekla da će vijećniku dostaviti pisani odgovor.  

Prijedlog je prihvaćen te su III. izmjene i dopune Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

donesene većinom glasova, 8 „za“, 6 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ, Požar, Čolak) i 1 „suzdržan“ 

(Mrnjavac), i sastavni su dio Zapisnika.           
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Točka 19. 

Prijedlog Odluke o imenovanju Parka Janka Bobetka 

 

Gradonačelnik je naveo pravni temelj za donošenje prijedloga te je rekao da je Grad Knin 

zaprimio inicijativu braniteljskih udruga da se park, koji se nalazi između Trga oluje i zgrade OTP 

banke, imenuje kao „Park Janka Bobetka“  te je pozvao vijećnike da usvoje prijedlog.   

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik nema primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o imenovanju Parka Janka Bobetka donesena 

jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 20. 

Prijedlog Odluke o imenovanju Parka Slobodana Langa 

 

Gradonačelnik je naveo pravni temelj za donošenje prijedloga te je rekao da je Grad Knin 

zaprimio inicijativu Hrvatskog-američkog društva i Udruge dragovoljaca i veterana Domovinskog 

rata RH da se jedan park u Gradu Knin imenuje kao „Park Slobodana Langa“ te je pozvao 

vijećnike da usvoje prijedlog.   

Vijećnik Mario Krišto je pohvalio inicijativu budući se radi o velikom humanitarcu.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik nema primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o imenovanju Parka Slobodana Langa donesena 

jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

Točka 21. 

Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu  

Grada Knina za 2023. godinu 

 

Gradonačelnik je rekao da su Godišnjim planom upravljanja imovinom određeni 

kratkoročni ciljevi i smjernice upravljanja te su operacionalizirane provedbene mjere te da isti 

sadržava analizu stanja i razrađene planirane aktivnosti u upravljanju pojedinim oblicima imovine. 

Dodao je da je upravljanje i raspolaganje pojedinim oblicima imovine sadržano i u izvješćima 

Gradonačelnika, drugim posebnim izvješćima te u izvješćima o izvršenju proračuna. U nastavku je 

izvijestio o provedenim smjernicama i aktivnostima.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Grada Knina za 2023. godinu 

usvojeno je većinom glasova, 9 „za“, 5 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a, Čolak) i 2 „suzdržanih“, 

(Požar, Mrnjavac), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio 

Zapisnika.           

 

Točka 22. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Mario Krišto je rekao da je već ukazao na problem građana starije populacije i 

umirovljenika koji jako teško podmiruju račune za vodu i apelirao na iznalaženje načina da se 

istima pomogne pa možda i kroz vaučere. Dalje je ponovio pitanje u svezi rasvjete u ulici 

Kninske bojne. 
 

Gradonačelnik je rekao da Grad Knin, po ispostavljenom računu od strane Komunalnog 

poduzeća, subvencionira dio troška za vodu za socijalno ugrožene građane.  

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da u navedenoj ulici HEP još nije završio rekonstrukciju mreže 

i da bi to trebali obaviti do kraja tekućeg mjeseca, ali da će ih ponovo kontaktirati i podsjetiti 

na problem.    
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• Vijećnik Nino Grabić je rekao da se gradonačelnika već godinu dana upozorava na PicoPack 

poduzeće u Preparandiji te je pitao koliko poduzeće ima zaposlenih, radi li uopće ili je samo 

uzurpiralo gradski poslovni prostor. Dalje je pitao zašto još uvijek nije završena rekonstrukcija 

spomenika „Oluja 95“,  iako su financijska sredstva za izvođenje radova dobivena iz Zagreba.  
 

Gradonačelnik je rekao da navedeno poduzeće nije ispoštovalo ugovorne obveze o početku 

rada i broju zaposlenih te da im je nadležna ustanova Matica dostavila dopis kojim se traži 

raskid ugovora i da oslobode gradski prostor kako bi se isti putem javnog natječaja mogao 

dodijeliti nekom drugom investitoru. Dalje je rekao da su radovi na rekonstrukciji spomenika 

„Oluja 95“,  bili zaustavljeni zbog proslave obilježavanja VRO „Oluja“, da se trenutno čeka na 

dostavu odgovarajućih kamenih ploča, da su metalni dijelovi spomenika poslani na pjeskarenje 

i bojanje te da je potrebno obaviti izmještanje transformatora za električne instalacije kako bi 

se spriječilo pregaranje istih.     
 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da je gradonačelnik ignorirao upozorenja na navedeno 

poduzeće, da se cijeli projekt podredio i mijenjao radi tog investitora, da su utrošena 

financijska sredstva, a da na kraju nema ništa od tog investitora. Pitao je zanima li ikoga 

budućnost ovog grada i građana koji žele tu živjeti. 
 

Gradonačelnik je rekao da je očekivao reakciju iz razloga što je nakon njegove izjave da 

investitor, na žalost, nije ispunio ugovorne obveze, vijećnik „bacio jedan zluradi kez od sreće 

što oni nisu uspjeli“ te je dodao da bi on za tako nešto razmislio o nekakvoj pomoći. Klub 

vijećnika HDZ-a napustio je sjednicu, a gradonačelnik je u nastavku rekao da se od Oluje do 

2017. godine niti jedna lipa nije uložila u poduzetničku infrastrukturu, a da je ova vlast uložila 

oko 45 milijuna te da mu oni koji su upropastili ovaj grad i potjerali 30 % mladih ljudi iz grada 

Knina spočitavaju na razvoju gospodarske infrastrukture. Dalje je rekao da su utrošena 

europska sredstva, da jedinice lokalne samouprave osiguravaju gospodarsku infrastrukturu, a 

da pogone i radna mjesta otvaraju poduzetnici i da se nada da će procedura izbacivanja 

trenutnog korisnika prostora završiti brzo, kako bi se mogao raspisati novi javni natječaj za 

zakup poslovnog prostora.      

 

• Vijećnik Tomislav Čolak je podsjetio da je postojeći poslovni prostor prilagođen trenutnom 

zakupcu Velebit ambalaži te je pitao hoće li Grad Knin ulagati dodatna financijska sredstva za 

prenamjenu prostora za nekog drugog investitora. Dalje je podsjetio da je koncesiju za 

dimnjačara dobio koncesionar koji nije bio u sustavu PDV-a, da je rečeno bi to trebalo značiti 

jeftiniju uslugu za građane, da je od pročelnice Sande Petrović Brnić tražio i dobio ugovor za 

navedenu koncesiju i cjenik usluga za koji je napomenuto da je izražen u kunama i da se na 

iznose treba dodati PDV te je tražio pojašnjenje je li se postupilo ispravno u vrijeme dodjele 

koncesije.  
 

Gradonačelnik je pojasnio da se prilagodba prostora za trenutnog zakupca odnosila na dodatni 

otvor radi lakšeg kretanja viljuškara iz jedne prostorije u drugu i da se postojeće stanje prostora 

ne smije mijenjati sljedećih pet godina jer je projekt financiran europskim sredstvima.  

Pročelnice Sanda Petrović Brnić je rekla da će vijećniku dostaviti pisani odgovor. 

 

Sjednica je završena u 18:26. 

 

 

           ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

           Tatjana Plavčić, mag. oec.                                          Dragan Miličević, mag. catech. 


